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Nr 299

Av herr Svanström, om avveckling av Skogssällskapet.

Skogssällskapet tillkom på sin tid för att öka intresset för god skogsvård 
i vårt land. Att på ideell grund åstadkomma större förståelse för livsviktiga 
skogliga problem och verka för skogsplantering av kalmarker och andra 
för skogsodling möjliga ej produktiva markområden var den dominerande 
huvuduppgiften under Skogssällskapets första verksamhetsperiod.

Säkerligen har Sällskapet både vid starten och senare betytt oerhört 
mycket för att bringa de skogliga problemen under debatt. Nu har vi en 
omfattande och mycket aktiv skogsägarorganisation, som bedriver en in
tensiv upplysningsverksamhet och verkar för tillkomst av skogsbruksom- 
råden och andra viktiga åtgärder för att få en rationell drift och god lön
samhet i skogen.

Skogssällskapets nuvarande viktigaste uppgift förefaller att vara den 
direkta skötseln av kommunalägda och egna skogar.

För tillkomsten av de moderna skogsbruksområdena är möjligheten att 
få med på orten befintliga kommunala skogar av mycket stor betydelse. 
Det har tyvärr visat sig att Skogssällskapet är föga intresserat av att lämna 
ifrån sig uppdrag i sådana fall.

De av Skogssällskapet ägda skogarna borde ställas till lantbruksnämn
dernas förfogande för att användas till förstärkande av enskilda ofull
ständiga jordbruk med skog.

Enligt min mening borde nu tiden vara inne för att pröva frågan om en 
avveckling av Skogssällskapet.

Med anledning av det anförda föreslås,
att riksdagen beslutar hos Kungl. Maj:t hemställa om ut

redning och förslag om avskaffande av Skogssällskapet.

Stockholm den 24 januari 1963

Ivan Svanström


